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PROTOKÓŁ NR XVIII/2012 

z przebiegu XVIII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 27 czerwca 2012 r. 

 

XVIII sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 19 radnych (nieobecne – Ewa Łysień, 

Alicja Zbaraszczuk). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu nr XVIII/2012 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Zarząd Powiatu 

Zielonogórskiego ze Starostą Zielonogórskim, kierownicy powiatowych służb, 

inspekcji i straży oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego, 

przedstawiciele samorządu: radny sejmiku województwa lubuskiego oraz Wójta 

Gminy Bojadła, Grzegorz Doszel. Lista obecności zaproszonych gości jest 

załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący szczególnie powitał nowego komendanta Miejskiej Policji 

w Zielonej Górze . 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1105 otworzył XVIII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 19 radnych, co stanowiło 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz wszystkie materiały wraz z projektami uchwał. Wszystkie materiały na 

XVIII sesję rady zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisje stałe. Porządek 

obrad w poniższym brzmieniu Rada przyjęła jednogłośnie. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XVIII Sesji Rady Powiatu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu nr XVII/2012. 

4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 

7. Wnioski i interpelacje radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (druk 161); 
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2) zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, (druk 162); 

3) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 

2008-2015”; (druk 158); 

4) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, (druk 157); 

5) zmniejszenia opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego i prawa jazdy, 

(druk 159); 

6) rozpatrzenia skargi Pana ………………, (druk 160); 

7) poparcia stanowiska Zarządu Powiatu Zielonogórskiego o połączeniu 

Domu Pomocy Społecznej w Trzebiechowie i Domu Pomocy Społecznej 

w Bełczu, (druk 163). 

9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie XVIII Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący poinformował, że Protokoły są dostępne na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego, link Rady Powiatu, 

a w papierowej wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony przed sesją.  

Protokół XVII/2012 został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad 4. 

Starosta informację o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym, tj. 

od 25 maja do 16 czerwca przesłał radnym wraz materiałami na XVIII sesję 

(załącznik nr 3), od 17 maja do 27 maja przedstawił informację uzupełniającą: 

Ponadto Zarząd odbył 6 posiedzeń, podjął 18 uchwał, na posiedzenie Rady 

Powiatu w dniu 27 czerwca 2012 r. przedstawił 7 projektów uchwał Rady 

Powiatu Zielonogórskiego.  

Podjęte uchwały Zarządu Powiatu Zielonogórskiego dotyczyły: 

1. 3 uchwały dotyczące -Zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 

2. Zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ 

w Sulechowie. 

3. Przeprowadzenia II rokowań na zbycie nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej własność Powiatu i powołania komisji do przeprowadzenia 

rokowań. 

4. Zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ w Wojnowie 

5. Powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora MOS w Przytoku. 

6. Powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora ZSP w Czerwieńsku. 

7. Powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora LO w Sulechowie. 
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8. Zmieniająca uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Sulechowie. 

9. Upoważnienie Dyrektora PZZD do załatwiania spraw w imieniu Zarządu 

Powiatu (ustawy o drogach publicznych). 

10. Sporządzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu Zielonogórskiego. 

11. Zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata 

na stanowisko dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Przytoku 

12. Zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Czerwieńsku. 

13. Powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora ZSP w Czerwieńsku. 

14. Zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata 

na stanowisko dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Sulechowie. 

15. Zatwierdzenie zarządzenia w sprawie podjęcia czynności powołania 

komisji do spraw szacowania strat. 

16. Zatwierdzenie skonsolidowanego bilansu Powiatu Zielonogórskim za 

2011r. 

 

Poza tym Starosta uczestniczył: 

- w uroczystym wręczeniu decyzji administracyjnej dla działania „Poprawienie 

i rozwijanie infrastruktury związanej z rozwojem i dostosowaniem rolnictwa 

i leśnictwa przez scalenie gruntów”’ dla wsi Bogaczów gmina Nowogród 

Bobrzański.  

- w uroczystych obchodach Święta Wojsk Pancernych i Zmechanizowanych  - 

Dzień Czołgisty w 10 Brygadzie Kawalerii Pancernej im. gen. broni Stanisława 

Maczka w Świętoszowie.  

- w uroczystych obchodach Święta Związku Żołnierzy Wojska Polskiego 

w Krośnie Odrzańskim.  

- w posiedzeniu Sejmiku Lubuskiego gdzie jako przewodniczący kapituły 

prezentował laureatów Konkursu „Lubuski Laur Oświaty.  

- w uroczystości objęcia stanowiska Komendanta Miejskiego Policji 

w Zielonej Górze przez mł. insp. Sebastiana Banaszaka. 

 Starosta poinformowała  również, iż laureatką Lauru Oświaty w kategorii 

„osoby fizyczne” została wieloletnia radna Powiatu Zielonogórskiego Pani 

Brygida Wróblewska. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z działaniami w okresie od 

25 maja do 27 czerwca pełniłem cotygodniowe dyżury w biurze rady powiatu, 

uczestniczył w posiedzeniu Komisji Ochrony Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego. Wziął również udział w ceremoniach, uroczystościach 

organizowanych na terenie powiatu oraz w szkoleniu dla Przewodniczących 
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samorządu terytorialnego Województwa Lubuskiego. Spotykał się również 

z samorządowcami z naszego powiatu. 

Do biura rady wpłynęły pisma w sprawie ufundowania pucharów na 

zawody sportowe, wsparcia finansowego od sołtysa wsi Klępsk, informacja 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o dofinansowaniach do remontów 

obiektów zabytkowych, a także informacja z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o realizacji pilotażowego programu 

Aktywny Samorząd, z Fundacji w sprawie GMO – rada już podejmowała 

uchwałę o GMO.  

 Po reportażu Pani redaktor Aliny Suworow pracownicy pedagogiczni MOS 

w Przytoku napisali list otwarty, który jest do wglądu w biurze Rady. 

 Wpłynęła również skarga, którą rozpatrzyła Komisja Rewizyjna, 

a Rada na bieżącej sesji podejmie stosowną uchwałę. 
Przewodniczący przekazał głos nowemu komendantowi policji mł. insp. 

Sebastianowi Banaszakowi, który opowiedział o sobie, swoich dokonaniach 

i zamierzeniach. Przede wszystkim chciałby, aby policja spełniła cztery 

podstawowe warunki: skuteczność, sprawność, widoczność i utrzymywanie 

dobrych więzi z mieszkańcami. 

Edwin Łazicki pogratulował komendantowi objęcia funkcji i wyraził 

nadzieję na efektywną, skuteczną i długotrwałą współpracę. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Bojadła, 

Grzegorzowi Doszelowi, który stwierdził, iż mimo nieuczestniczenia 

systematycznego w sesjach Rady zawsze wnikliwie śledzi poruszane na nich 

kwestie. Dziś w przedłożonych projektach uchwał jest temat połączenia Domów 

Pomocy Społeczne w Trzebiechowie i Bełczu. Stwierdził, że uzasadnienie do 

projektu uchwały nie oddaje rzeczywistości. Nie odbyły się spotkania 

z przedstawicielami gmin o sytuacji w domach pomocy społecznej. 

Poinformował, iż pracownicy zatrudniani w ramach prac interwencyjnych czy 

robót publicznych nie zajmują się opieką nad osobami starszymi, są zatrudniani 

do prac porządkowych, drogowych. Zapytał czy zostały dokonane analizy 

finansowe, jeśli tak, to jaki okres obejmowały, czy rozważano zatrudnienie 

nowego dyrektora, czy obecna pełniąca obowiązki dyrektora ma plan działania, 

by polepszyć sytuację ekonomiczną. Wyraził zaniepokojenie, iż 

w proponowanym projekcie może być usytuowany dom dziecka w budynku, 

którym przebywają ludzie starzy, somatycznie chorzy. Dzieci w domach dziecka 

są często z problemami emocjonalnymi i funkcjonowanie w jednym budynku 

dwóch tak rozbieżnych placówek będzie niemożliwe. Zapytał czy takie 

rozwiązanie jest możliwe ze względów technicznych. Stwierdził, iż nie odbyły 

się spotkania przedstawicieli Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie z 

Wójtami. Zapytał ile osób od chwili odejścia poprzedniego dyrektora skierowano 

do Trzebiechowa, a ile do Bełcza. 
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Ponadto poinformował, że ze spotkań i narad w Lubuskim Urzędzie 

Wojewódzkim, Wydział Polityki Społecznej wie o brakujących miejscach dla 

ludzi psychicznie chorych, a Bełcze jest jedynym w województwie ośrodkiem dla 

chorych na chorobę Alzheimera. 

Ponownie poprosił o przeprowadzenie dokładnych analiz: skutków 

finansowych (np. kosztu odpraw dla zwalnianych pracowników) i społecznych 

(zmniejszenie zatrudnienia, wzrost bezrobocia) wynikających z połączenia obu 

domów pomocy społecznej. Zaproponował zatrudnienie nowego dyrektora – 

menedżera na rok, który spróbowałby poprowadzić placówkę. Zauważył też brak 

opinii mieszkańców i pracowników domu pomocy społeczne w sprawie 

połączenia. 

Ponadto zapytał o funkcjonowanie domu dziecka, co kosztem, np. dowozu 

dzieci do szkoły – gmina nie jest przygotowana do poniesienia takich kosztów. 

Starosta odnosząc się do wypowiedzi  Wójta Gminy Bojadła 

poinformował, iż szczegółowa odpowiedź zostanie udzielona w terminie 

późniejszym. Jednocześnie zakomunikował, że Dyrektorzy obu domów i obecny 

i poprzedni systematycznie występowali do gmin o kierowanie ludzi starszych, 

wymagających opieki do naszych placówek. A takich skierowań z Powiatu 

Zielonogórskiego nie zanotowano. Na chwilę obecną brakuje ok. 300 tys. zł  do 

prawidłowego funkcjonowania placówek, a brak pełnego obłożenia miejsc 

generuje następne straty. Zarząd nie zamierza likwidować domu pomocy 

społecznej, to tylko dokonać zmian organizacyjnych i administracyjnych. 

Dzisiejszy projekt uchwały intencyjnej to próba szukania, jak najlepszych, 

bardziej efektywnych rozwiązań, umożliwiający poprawę sytuacji w zakresie 

finansowania zadań pomocy społecznej. Starosta poinformował, iż jest 

umówiony w tej sprawie z Wojewodą Lubuskim. 

 

Ad 7. 

Stanisław Okopień poprosił o naprawienie uskoków przy mostkach 

w Siadczy i Ostrzycach. 

 

Ad 8. 

Edwin Łazicki oznajmił, że wszystkie projekty uchwał zostały 

szczegółowo przeanalizowane i omówione na posiedzeniach Komisji. Zgłoszone 

autopoprawki do projektów w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej, 

zmian budżetu na 2012 r. oraz do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego stanowią 

wersję nr 2 projektu uchwały. 

1. Anna Michalska, Naczelnik Wydziału Finansowego przedstawiła zmiany 

w wieloletniej prognozy finansowej.  

 Rada podjęła Uchwałę XVIII/162/2012 w sprawie zmiany uchwały 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu 19 głosami „ZA, (załącznik nr 4);  
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2. Anna Michalska omówiła budżetowych do zmian budżetowych na 

2012 rok.  

 Janina Kałuża spytała dlaczego tak duża kwota została przeniesiona 

z drogi w Jeleniowie na drogę w Starym Kramsku. 

 Starosta w odpowiedzi stwierdził, iż zadanie w Jeleniowie zostało 

zakończone, firma Stelmet 2 lipca ureguluje zobowiązanie, środki 

zabezpieczone na inwestycje w Starym Kramsku okazały się być nie 

wystarczające i dlatego dofinansowanie zwiększone. To zadanie wykonywane 

jest wspólnie z funduszem Wojewody, tzw. „schetynówka”. 

 Hanna Wysocka zapytała czy remont chodnika w Czarnej był 

planowany. Dlaczego dofinansowany jest tak wysoką kwotą, tj. 50.000,00 zł 

Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Zielonej 

Górze. Należy przyjrzeć się pracy tej jednostki, zwłaszcza po 

systematycznych doniesieniach prasowych. 

 Ireneusz Plechan stwierdził, iż chodnik w Czarnej to dokończenie 

zadania, które współfinansuje wójt, natomiast środki przekazane do Zespołu 

Orzekanie zostaną wykorzystane na utworzenie następnej komisji, by 

przyspieszyć pracę Zespołu celem zmniejszenia kolejki osób oczekujących na 

orzeczenia. Jednocześnie poinformował o wystąpieniu do Wojewody 

Lubuskiego o zwiększenie środków, koszt bieżącej działalności placówki 

zmniejszy się, gdy zostanie przeniesiony do budynku, który przekaże 

Prezydent Miasta Zielona Góra, Janusz Kubicki. 

 Edwin Łazicki dopytał o wysokość rezerwy budżetowej i czy jeszcze 

w 2012 roku Urząd Pracy i Zespół ds. Orzekania zostanie przeniesiony na ul. 

Długą. 

 Ireneusz Plechan zakomunikował, iż w rezerwie z kwoty 200.000,00 zł 

pozostało 75.000,00 zł,. Kwestia przeniesienia obu jednostek zależna jest od 

stanu przygotowań i adaptacji budynku dla osób niepełnosprawnych. Zgodnie 

z zapewnieniami Prezydenta Janusza Kubickiego przeprowadzka nastąpi 

jesienią bieżącego roku. 

 Rada 19 głosami „ZA” podjęła Uchwałę XVIII/163/2012 w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, (załącznik nr 5); 

 

3. Edwin Łazicki zapytał czy wpisany do WPI tytuł zadania umożliwi 

całkowite usunięcie skutków nawałnic. 

 Starosta stwierdził, że tak. 

Rada podjęła Uchwałę XVII/164/2012 w sprawie zmiany w „Planie Rozwoju 

Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” – 

18 głosami „ZA”, 1  „WSTRZYMUJĄCY”; (załącznik nr 6); 

 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu został przyjęty bez uwag i radni podjęli Uchwałę XVIII/165/2012 
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w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu został 

przyjęty bez uwag i radni podjęli, jednogłośnie, 10 „ZA” (załącznik nr 7). 

5.  Przy 1 głosie „WSTRZYMUJĄCYM” i 18 „ZA” Rada podjęła Uchwałę 

XVIII/166/2012 w sprawie zmniejszenia opłaty za wydanie dowodu 

rejestracyjnego i prawa jazdy (załącznik nr 8). 

6.  Edwin Łazicki przypomniał, że Komisja Rewizyjna zbadała sprawę 

i rekomenduje odrzucenie skargi. 

 Rada podjęła Uchwałę XVIII/167/2012 w sprawie rozpatrzenia skargi 

Pana …………………., 19 głosami „ZA” (załącznik nr 9). 

7. Edwin Łazicki przypomniał, że projekt uchwały intencyjnej w sprawie 

połączenia Domów Pomocy Społecznej jest otwarciem dyskusji szukaniem 

możliwości, pomysłów co robić dalej. Po podjęciu tej uchwały Starosta, 

Zarząd będą szukać rozwiązań prawidłowego funkcjonowania, 

finansowania zadań z zakresu pomocy społecznej. Sytuacja finansowa jest 

bardzo trudna, Powiat nie jest w stanie dalej finansować obu jednostek, co 

czynił przez 12 lat. 

 Krzysztof Romankiewicz oznajmił, iż na posiedzeniach komisji 

dokładnie analizowano problem, a uchwała jedynie rozpoczyna procedurę 

zmian. Zapytał dlaczego pracownicy domu pomocy nie rozmawiają ze 

Starostą, lecz z innymi osobami, np. z Wójtem Gminy Bojadła. Spytał jaki jest 

koszt i czas redukowania domu do 47 osób, jaki byłby koszt funkcjonowania 

domu rodzinkowego – dziś te dane są niewiadome. 

 Stanisław Okopień zaproponował podjęcie dyskusji o całej opiece 

społecznej. Zapytał się czy Wojewoda, Urząd Wojewódzki zna sytuację 

w placówkach. Poprosił o przygotowanie informacji przez Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o sytuacji finansowej domów 

pomocy społecznej. Podobne problemy występują we wszystkich powiatach. 

Wątpi też w prawidłowe działanie domu dla dzieci i osób starszych, dlatego 

też wstrzyma się od głosu podczas głosowania na projektem uchwały. 

Jednocześnie podziękował Agnieszce Szeląg za pracę i serce, które wkłada 

w funkcjonowanie placówek.  

 Sławomir Baranowski stwierdził, że z dyskusji niewiele wynika, 

a uzasadnienie do projektu jest niespójne z intencją Zarządu – będzie głosował 

przeciw. 

 Henryk Jagoda powiedział, że w chwili obecnej brak analiz, są 

niejasności i proponuje zwołać w lipcu sesję nadzwyczajną i wtedy podjąć 

decyzję. 

 Lech Kurowski wyraził opinie, iż to dopiero początek drogi, otwarcie 

dyskusji i należy zastanowić się, które z ewentualnych rozwiązań przyniesie 

najlepsze efekty społeczne, podjecie tej uchwały nie przyniesie żadnych 

ostatecznych rozwiązań. Wójt Gminy Bojadła obnażył wątpliwości, brak 

przedstawienia argumentów i rozwiązań problemu. 
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 Edwin Łazicki ponownie oświadczył, że projekt to tylko intencja, 

początek dyskusji i analizy wszystkich danych. 

 Krzysztof Sroczyński oznajmił, że bez tej  uchwały Starosta nie może 

prowadzić rozmów z Wojewodą, by zajął stanowisko. 

 Janina Kałuża stwierdziła, że w uchwale nie chodzi o skrzywdzenie 

ludzi, lecz o poinformowanie Wojewody o kłopotach. 

 Zdaniem Jarosława Saneckiego to ważna decyzja, Starosta nie udzielił 

odpowiedzi wójtowi, a Rada nie jest gotowa do zajęcia stanowiska. 

 Marian Cygan wnioskował o dopisanie słowa „zamiarze” przed słowem 

„połączeniu”, dotyczy tytułu i treści uchwały. 

 Bogdan Klim podsumowując stwierdził, iż dyskusja budzi w pełni 

uzasadnione emocje, ale to tylko wskazanie dalszych działań. Dobrze, że ten 

projekt wywołał taka polemikę, włączyli się wójtowie. Może spowoduje to 

wypracowanie najbardziej optymalnych rozwiązań. 

 Wniosek radnego Mariana Cygana poddany pod głosowanie został 

przyjęty 13 głosami, przy 3 głosach wstrzymujących. Projekt otrzymała tytuł: 

„poparcia stanowiska Zarządu Powiatu Zielonogórskiego o zamiarze połączenia 

Domu Pomocy Społecznej w Trzebiechowie i Domu Pomocy Społecznej 

w Bełczu” i sformułowanie: „o zamiarze połączenia” jest umieszczone w treści 

uchwały  

 Rada podjęła Uchwałę XVIII/168/2012 w sprawie poparcia stanowiska 

Zarządu Powiatu Zielonogórskiego o zamiarze połączenia Domu Pomocy 

Społecznej w Trzebiechowie i Domu Pomocy Społecznej w Bełczu, 13 głosami 

„ZA”, 1 „PRZECIW”, 5 „WSTRZYMUJĄCE” (załącznik nr 10). 

 

Ad 9.  
 Dyrektor Powiatowego Zielonogórskiego Zarządu Dróg, Agnieszka 

Stelmasik odpowiedziała radnemu Stanisławowi Okopieniowi, iż prace 

w Siadczy o Ostrzycach były zaplanowane, niestety wichury, które przeszły nad 

częścią powiatu zmieniły zakres robót i nie pozwalają w chwili obecnej na prace 

przy mostkach. 

 

Ad 10. 

Edwin Łazicki powrócił do sprawy ewentualnego połączenia domów 

pomocy społecznej proponując wspólne posiedzenie komisji rady. 

Starosta zapowiedział spotkanie w Bełczu, rozpoczęcie rozmów 

z Wojewodą, konsultacje. 

Paweł Bąk, były pracownik DPS w Bełczu stwierdził, iż palcówka w ciągu 

11 lat istnienia nigdy nie była zagrożona. Wielu gości podziwia funkcjonowanie 

i infrastrukturę jednostki. Zanegował pomysł współistnienia domu opieki dla 

ludzi starych, chorych z domem dla dzieci. 

Ryszard Górnicki zapytał się Wójta Gminy Bojadła, co zrobił, by zapewnić 

zatrudnienie swoim mieszkańcom w tej placówce, ilu swoich mieszkańców 



 9 

skierował do placówki. Oznajmił, iż gdyby każdy wójtów, burmistrzów naszego 

powiatu skierował, bądź zadeklarował, że skieruje choć jednego pensjonariusza – 

dziś nie istniałby problem. Zarząd Powiatu nie jest likwidatorem, jednak 

znalezienie w budżecie powiatu środków w wysokości ok. 300.000 zł jest 

w chwili obecnej niemożliwe a nie wiadomo, jak potoczy się sytuacja do końca 

roku. Stanowczo podkreślił, że żaden mieszkaniec domu pomocy nie zostanie 

pozbawiony dachu nad głową. 

Edwin Łazicki stwierdził, że nie chodzi o wzajemnie oskarżenia, lecz 

o szukanie dróg rozwiązań, pomysłów na jak najkorzystniejsze rozwiązanie tego 

nabrzmiałego i istotnego problemu finansowego. 

 

Ad 11. 
Po wyczerpaniu porządku obrad o 1320  Przewodniczący Rady zamknął 

XVIII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego, życząc spokojnych, radosnych 

i bezpiecznych wakacji. 

 

 

 

Protokołowała            Przewodniczący 
        Rady Powiatu Zielonogórskiego 
         Jolanta Drygas     
                       Edwin Łazicki 


